
Referat af bestyrelsesmøde 29-10-2019

Der er tegnet nye forsikringer for foreningen. Vi sparer penge. Bestyrelsen afventer ny police

Der er blevet kæmpet med at lave en ny kontrakt �l erhvervslejer �l 1.11.2019.

Yderligere blev der diskuteret processen med et erhvervslejemål, som er opsagt og hvordan de�e 
løses med nyt kontraktarbejde mm.

Der er et udestående med et erhvervslejemål, hvor der har været VVS’er på et problem. Bestyrelsen 
og VVS’er arbejder på at finde løsning

Der er kommet en forespørgsel på om erhvervslejemål kan skrives op �l p-pladser i gården. De�e 
afviser bestyrelsen, da der er venteliste om beboere, som gerne vil have plads i gården

Falkon har lovet at uddele sedler snarest og lave opfølgning i slutningen af november

Der er kommet en beboerklage over støj. Der blev beslu�et at lade den nye administrator hjælpe 
med denne konflikt. 

Der kommer opgørelse om varme og vand snart som opkræves.

Foreningens domænenavn er nu NemId valideret. 

Der blev drø�et, om vi ønsker at beholde hjemmesiden, når vi ski�er administrator og får et online 
system. Hjemmesiden bevares, da det er sådan at evt. købere og andre med interesse i vores 
forening orientere sig om foreningen. 

Forsikringer1.

Erhvervslejemål diverse2.

P-pladser i gården3.

5 års rørprojekt4.

Klage over støj5.

Varme og vandregnskab6.

Hjemmesiden7.



Næste bestyrelsesmøde 21. november 2019 18.30


